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tHOE GRAAG WOONT U IN uw gemeente?

Welke 10 conclusies hebben wij getrokken?

1 De Herkenaar woont graag in zijn stad, goed voor een 
 score van maar liefst 8,44 op 10.
2 Met meer dan 3.000 leerlingen brengen scholen veel 
 volk op de been. En die leerlingen, leerkrachten en 
 ouders maken graag gebruik van gemeentelijke diensten. 
3 Graag in een gemeente wonen, hangt samen met een 
 gevoel van veiligheid. Ook hier scoort Herk-de-Stad met 

7,81 op 10 een flink stuk boven het gemiddelde van 7,04.
4 De Markthallen en Herkules zijn absolute toppers in het 
 Limburgs vrijetijdslandschap!
5 De gemeentelijke dienstverlening is van een zeer hoge 
 kwaliteit. Een pluim voor ons personeel!
6 Het wegennet kan beter, al scoort Herk-de-Stad ook 
 hier, met 6,59 op 10, nog steeds een stuk beter dan het 
 gemiddelde.
7 De Herkenaar is blij met de aanwezige horeca.
8 Het aanbod van huisartsen, lagere scholen en 

kinderopvang scoort bovengemiddeld goed, al zijn er te 
 weinig crèches.
9 Er is veel vertrouwen in het stadsbestuur en de manier 
 waarop men burgers bij het beleid betrekt en dat wordt 
 beloond met plaats 3 in Limburg.
10 Bijna 1 ondervraagde op 4 geeft aan de burgemeester
 minstens één keer per maand te kunnen ontmoeten. 

SPIEKPIETJESTOCHT

Corona houdt ons al bijna een jaar in de 
ban. Zelfs Sinterklaas ontsnapte er afgelo-
pen december niet aan. Gelukkig kon de 
goedheiligman rekenen op de hulp van 
Curieus Herk-de-Stad om de kinderen 
niet in de steek te laten.

Onze lokale afdeling zorgde voor een 
leuke tocht van een kleine 2 kilometer 
doorheen het Olmenhof en de Harlaz. 
Van 26 november tot en met 6 december 
namen heel wat kapoentjes samen met 
hun (groot)ouders deel en brachten de 
opdrachten tot een goed einde. Aan het 
eind van de tocht liet Sinterklaas een klei-
ne beloning achter voor de deelnemers.

“Onze intentie was om iets te organise-
ren wat toegankelijk was voor iedereen,” 
zegt voorzitter van Curieus Herk-de-Stad 
Pieter-Jan Walravens. “Door Covid-19 
worden we in alles beperkt. Daarom 
vonden we het een goed idee om een 
spiekpietjestocht in elkaar te steken om 
de komst van Sinterklaas makkelijker te 
maken. Het was de eerste keer dat we 
naast een terrasfilm zoiets organiseren.

Al de positieve feedback van de vele 
deelnemers motiveert ons om hier in de 
toekomst opnieuw werk van te maken.”

Dat de tocht ook geapprecieerd werd 
door heel wat gezinnen werd duidelijk uit 
de bevindingen achteraf. Hierbij een greep 
uit de reacties die we ontvingen.

3-KONINGEN 

Dit jaar gold er een nationaal verbod op het 
zingen van deur tot deur voor Nieuwjaarke 
Zoete en Driekoningen. Het kon immers niet 
de bedoeling zijn dat je mensen een goede 
gezondheid ging wensen en tegelijkertijd 
het risico liep dat je iemand kon besmetten. 
Als gemeentebestuur vonden we dit ook 
bijzonder jammer.

“We wilden kinderen een beetje laten 
genieten van het driekoningenzingen en 
deden daarom een alternatieve oproep 
om op woensdag 6 januari voorverpakte 
koekjes of snoepjes in een mandje aan de 
voordeur of op de brievenbus te plaatsen. 
In ruil voor zelfgemaakte nieuwjaarswensen 
in de brievenbus, konden kinderen dus iets 
lekkers meenemen”, legt schepen van 
Jeugd Guido Ector uit. 

En of het plezierig was en het letterlijk 
gesmaakt werd! 

Het gemeentebestuur kocht vorig jaar het bos tussen 
de Leemkuilstraat, Sint-Jorislaan en Minstraat in 
Schulen. De technische dienst is hard aan het werk 
om het bos op te ruimen: een bouwvallig weekend-
huisje, een paar autowrakken en overig afval werden 
al uit het bos verwijderd.

Samen met specialisten van de BOSGROEP LIMBURG 
bekijken we welke ingrepen noodzakelijk zijn om het 
bos gezond te houden. Denk aan het verwijderen 
van zieke of dode bomen en het bestrijden van 
Amerikaanse vogelkers om er maar twee te noemen.

We hopen dat het bos in het najaar open kan. 
Er wordt ondertussen gewerkt aan een ontwikkelings-
visie voor het bos. Wij zorgen voor een ruime toegan-
kelijkheid.

Een andere droom is een speelzone in het bos. 
Kinderen nu weten vaak niet meer welke fun er te 
beleven valt in het bos, anders dan hun ouders en 
grootouders.
Buiten spelen en in het bos ravotten is belangrijk voor 
de ontwikkeling van een kind en is in de eerste plaats 
ook gewoon heel plezant.

Er wacht ons bos nog een mooie toekomst! 

De kogel is door de kerk: na jaren van woorden 
stroopte dit stadsbestuur de mouwen op en ging 
over tot daden voor onze trouwe viervoeters en hun 
baasjes. Een reglement werd goedgekeurd op de 
gemeenteraad van 12 oktober 2020, de omheining is 
reeds geplaatst, enkele bomen zijn aangeplant en 
binnenkort verschijnt er ook een groene oase 
wanneer het gras er weelderig zal groeien. Dan opent 
dit plekje definitief.  

Schepen van Dierenwelzijn Guido Ector: “Ik ben als 
grote dierenliefhebber bijzonder trots op deze verwe-
zenlijking. Onze dierenwelzijnsraad is al jaren vragen-
de partij hiervoor. De hondenlosloopweide komt op 
het grasveld aan de Vezerlaan. De weide is makkelijk 
met de auto bereikbaar aangezien ze vlak aan één van 
onze centrumparkings ligt.”

Editie 3: winter 2020
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BOS SCHULEN

HONDENLOSLOOPWEIDE

Dienstverlening van de toekomst 
wordt mogelijk dankzij ons nieuw 
Administratief Centrum

Lees meer op pagina 2

spaherkdestad  

www.fb.com/sp.a.herk   

  www.spaherkdestad.be

Hoe graag woont u in uw gemeente? 
Hoe veilig voelt u zich er? En hoe 
tevreden bent u over uw gemeente? 
Het Belang van Limburg en UHasselt 
vroegen het aan 10.624 Limburgers. 
Eind oktober 2020 publiceerde de krant 
dit in het grootste Limburgonderzoek 
ooit. Uit de resultaten bleek dat onze 
stad een mooie gedeelde vierde plaats 
behaalt. 

Een pluim voor het hele bestuur en zeker voor onze 
geëngageerde medewerkers. Zij werken dag in dag uit 
om iedereen in Herk-de-Stad vooruit te laten gaan. 
Het is bijzonder fijn dat dit erkend wordt door de 
Herkenaren.
Er zijn uiteraard nog heel wat punten die beter kun-
nen. Deze resultaten mogen dus geen reden zijn om 
op onze lauweren te rusten. Ze geven ons alvast wel 
een stevige dosis extra motivatie om op deze manier 
verder te bouwen aan ons mooie Herk-de-Stad.

Om het volledige Herkse gemeenterapport van 
Het Belang van Limburg te lezen, kan u onderstaande 
QR-code scannen.

Bron: Het Belang van Limburg

De afgelopen maanden hebben we meer dan ooit de weg naar de natuur gevonden, ook de 

mensen die eerder zelden het bos opzoeken. Dat is nog maar eens een bevestiging dat bos 

en natuur een belangrijke bijdrage aan onze gezondheid leveren.

VERDER IN DEZE NIEUWSPEPER

Leuke opdrachtjes voor kleutertjes. 
De andere hebben we niet gedaan. 

Maar de kinderen vonden 
het heel leuk.

Heel leuk, proper gemaakt, 
alles nog aanwezig

Leuke wandeling!! 
Zeker voor herhaling vatbaar

Wij hebben er erg van genoten, de 
afstand was ook net lang genoeg. 

Zeker voor herhaling vatbaar!

Opdracht om op een speeltuig 
te klimmen

Super gedaan

Onze lokale afdeling zorgde voor een 

Leuke opdrachtjes voor kleutertjes. 
De andere hebben we niet gedaan. 

Maar de kinderen vonden 

Succesvolle samenwerking 
tussen afdelingen 
Herk-de-Stad en 
Nieuwerkerken

Coronaproof-activiteiten in de kijker 

Herkenaren 
wonen graag in 
Herk-de-Stad

Bert laat zijn 
stem horen 

in Brussel



NAC ONS NIEUWE STADHUIS

Corona hield ons niet tegen. 
En zal dat ook in de toekomst niet doen.

“Door over een groter gebied te werken met meer poten-
tiële klanten, kunnen we nog scherpere prijzen bedingen 
bij de leveranciers. Dat is goed voor de energiefactuur 
van de deelnemende gezinnen,” zegt Bert Moyaers over 
de samenwerking.

“De actie in Herk-de-Stad is in korte tijd zo populair 
geworden dat veel inwoners de stookolieactie van de 
Herkse socialisten met stip in hun agenda aanduiden,” 
zegt Sandra Vansimpsen van de Nieuwerkerkse afdeling. 
“Ik ben heel blij dat de Herkse afdeling bereid is ons mee 
te laten doen. Hopelijk is dit het begin van een goede 
samenwerking tussen onze afdelingen!”

“Corona heeft heel wat roet in het eten gegooid,” zegt 
fractieleider Sofie De Waele. “Al zijn we niet bij de 
pakken blijven zitten en heeft onze afdeling zich snel 
aan de situatie aangepast om het leven in Herk-de-Stad 
beter te blijven maken.”

Onze minister van Volksgezondheid Frank Vanden-
broucke verwoordde het als eerste zo mooi toen hij zei 
dat we elkaar niet mogen vastpakken, maar elkaar ook 
niet loslaten.

Ook voor ons is het echter niet evident om nu de koppen 
fysiek bij elkaar te steken en elkaar echt te zien. Niets is 
zo leuk om na een vergadering achteraf bij onze Herkse 
horeca na te kaarten. Dat zit als socialisten in ons DNA. 
Socialisme zal gezellig zijn of het zal niet zijn! 

Voorlopig kan dat dus niet. Ondanks alles hebben we 
achter onze tablet of computer toch heel wat inhoudelijk 
werk verricht en ook heel wat gelachen :) 

Het is ondertussen een echte traditie: tweemaal per jaar organiseert sp.a Herk-de-Stad voor de 

inwoners van onze stad een groepsaankoop van stookolie. Elke Herkenaar weet ondertussen 

hoe het werkt: sp.a onderhandelt met verschillende leveranciers om de scherpste prijs, zorgt 

voor bestelformulieren en bezorgt alle inschrijvingen aan de leverancier. De daaropvolgende 

weken worden er bij honderden gezinnen stookolietanks aan een voordelige prijs gevuld.

Voor deze 20ste editie was er een primeur. Er werd voor het eerst samengewerkt met de 

sp.a-afdeling van Nieuwerkerken.  

Maar liefst 556 gezinnen, waarvan 
456 in Herk-de-Stad, bestelden 698.750 
liter stookolie. 

Samen bespaarden zij € 98.034,63 ten 
opzichte van de geldende maximum-
prijs op de dag dat de leveringen van 
start gingen. 

Boven van links naar rechts: Sofie De Waele 

(fractieleidster), Bert Moyaers (burgemeester), 

Ivan Boesmans (lid bijzonder comité sociale 

dienst), Ludo Knaepen (gemeenteraadslid)

Onder van links naar rechts: Stephan Stevens 

(secretaris Dico), Christine Peeters (bestuurder 

Dico), Evi Appeltans (gemeenteraadslid), 

Guido Ector (schepen)

Op haar zitting van 18 mei 2020 verklaarde de gemeenteraad zich akkoord om over te gaan tot een 
gefaseerde uitrol van het project Nieuw Administratief Centrum (NAC). 

De eerste fase houdt in dat we het oude politiege-
bouw future proof willen maken en er de stads- en 
OCMW-diensten willen in huisvesten. In dit project willen 
we ook inzetten op nieuwe technieken en bijkomende 
isolatie om zo het gebouw ook energiezuiniger te maken. 
Als stadsbestuur wensen we ook hier het goede voor-
beeld te geven en zo ons steentje bij te dragen aan het 
klimaat.

De hoofdtoegang van dit gebouw zal gerealiseerd wor-
den door de oude constructies op de binnenkoer van de 
politie te slopen en te vervangen door groen. Via de 
toegangspoort van Markt 19 zal er een doorgang met 
onze markt worden gecreëerd. 

Fluvius deed in 2019 gratis een voorstudie en sloot 
daarna een contract met de stad voor de coördinatie. 
Zij kregen de opmaak van het bouwdossier en de 
begeleiding van het traject toegewezen. 

Stilaan komt er licht aan het eind van een zeer 
lange tunnel. We zijn er absoluut van overtuigd 
dat wanneer we ons massaal laten vaccineren, 
dit een serieuze stap in de goede richting is: één 
naar het leven waar we allen zo op gesteld zijn. 
De vrijheid om naar hartenlust mensen te ontmoeten, 
te knuªelen, een horecabezoek te brengen of gewoon 
keihard mee te feesten.

In elke eerstelijnszone komen er één tot maximum twee 
vaccinatiecentra. Onze eerstelijnszone bestaat uit Hasselt, 
Herk-de-Stad, Diepenbeek, Zonhoven en Alken.
Gezien de geografische ligging van al die steden en 
gemeenten in de eerstelijnszone en de faciliteiten waar 
men moet aan kunnen voldoen, werd er beslist om dat 
vaccinatiecentrum in Hasselt bij de Grenslandhallen te 
positioneren: centraal binnen onze eerstelijnszone en vrij 
makkelijk bereikbaar.

Als stadsbestuur willen we maximaal inzetten op het 
activeren van de burgers om zich te laten vaccineren. 
Tegelijkertijd willen we ondersteunen in vervoer voor onze 
burgers waarvoor het niet evident is om op eigen kracht 
naar Hasselt te gaan voor de levensbelangrijke prik.
Wij vertrouwen erop dat de vaccinatiegraad in Herk-de-
Stad een bijzonder hoge score zal bereiken.

VACCINATIESTRATEGIE

De politiezone Limburg Regio Hoofdstad (LRH) huurt 
sinds 2021 een ander kantoor in Herk-de-Stad. Vanaf 
februari 2021 betrekt de politie een gedeelte van het 
OCMW-gebouw aan de Dokter Vanweddingenlaan. 
LRH brengt er de wijkdienst voor onze stad onder. 

De stad zegde afgelopen jaar de huur aan de Gulden-
sporenlaan op omdat ze in 2021 zelf aan de verbou-
wingen begint voor een Nieuw Administratief Centrum.

“De vestiging hier biedt heel wat voordelen”, zegt 
burgemeester Bert Moyaers. “Het gebouw ligt pal in het 
centrum, is voor lange tijd beschikbaar en er zijn weinig 
aanpassingen nodig. Gezien wijkdienst en OCMW-
diensten ook vaak samenwerken, is dit bovendien de 
komende periode ook zeer handig om samen kort op 
de bal te kunnen spelen. Dit zéér positief. Noem het 
een win-winsituatie voor alle betrokken partijen!” 

KIEZELTJES OM TE VERLEGGEN
Na 15 maanden stilstand kreeg ons land op 1 oktober 2020 eindelijk een nieuwe 
federale regering. In die regering werd Meryame Kitir de enige Limburgse minister. 
Daardoor kwam haar zitje in de Kamer vrij. De eer om die plaats in te vullen viel 
onze burgemeester Bert Moyaers te beurt. Zo breit hij een vervolg aan zijn 
parlementair avontuur. Hij zetelde van maart 2016 tot en met mei 2019 immers 
ook al eens in het Vlaams Parlement.

VIER MAANDEN LATER ZIJN DE WITTEBROODSWEKEN VAN DE NIEUWE REGERING 
GEPASSEERD EN HEEFT OOK BERT AL WAT DOSSIERS VASTGEPAKT. 

WELKE PIKT HIJ ER ZELF UIT?

“Dit overviel mij toch wel een beetje, maar ik heb deze job met veel enthousiasme 
aanvaard”, zegt Bert. “Voor mij was het belangrijk dat ik dit mag combineren met 
het ambt van burgemeester. Dat blijf ik de mooiste job vinden die ik ooit al heb 
mogen uitoefenen. In Brussel kan ik ongetwijfeld ook iets betekenen voor de 
mensen van Herk en bij uitbreiding voor alle Limburgers. Aan het eind van die rit 
hoop ik er minstens een paar kiezeltjes verlegd te hebben.”

Wist je dat... ... Bert de eerste Limburgse federale volksvertegen-
woordiger is die zijn eed heeft afgelegd in het Europees 
Parlement? O.w.v. de Covid-19-pandemie was dit 
parlement het enige dat voldeed om de 150 parlements-
leden en de nieuwe regering samen te brengen voor de 
regeringsverklaring en -bespreking.

DE BELEIDSVERKLARINGEN
Tijdens de maand oktober startte ik met wat aftastende 
vragen te stellen in de commissies aan ministers. Met 
mijn fractieleider en in overleg met de partij werd 
gekeken in welk beleidsdomein ik me zou verdiepen. 
Dat werd Binnenlandse Zaken en Veiligheid. Als enige 
burgemeester in onze fractie ben ik immers al nauw 
betrokken met de werking in onze eigen politie- en hulp-
verleningszone. Dit thema sluit dus behoorlijk goed aan 
bij mijn takenpakket in onze stad.
Het was vooral uitkijken naar de beleidsverklaring van de 
minister in november om daar dan onze partijvisie op te 
geven. 
Veiligheid is geen luxeproduct. Of dat zou het tenminste 
niet mogen zijn. Veiligheid is iets van iedereen én voor 
iedereen! Alleen is dat vandaag niet het geval. Iedereen 
die zich geen dure villa met metershoge omheining in een 
veilige wijk kan veroorloven, is afhankelijk van een sterke 
overheid. De overheid moet veiligheid voor iedereen 
garanderen! Daar wil ik samen met de regering de 
komende jaren mijn steentje toe bijdragen.

GEWELD TEGEN DE POLITIE
We werden de afgelopen weken zeer vaak gecon-
fronteerd met beelden van politieagenten waartegen 
burgers geweld plegen terwijl ze hun werk trachten 
te vervullen. 
De cijfers liegen er niet om: het afgelopen jaar 
werden er in ons land ongeveer 8500 feiten van 
geweld tegen de politie geregistreerd. Zeer trieste 
resultaten. Maar liefst 38,8% van de politieagenten 
werd het afgelopen jaar slachtoªer van fysiek geweld. 
Het gevolg van dat geweld uit zich ook vaak in 
werkonbekwaamheid. Op dit moment ben ik met 
een onderzoek bezig rond hoe groot die impact op 
de politiekorpsen in heel het land daarvan is.
We moeten beseªen dat wanneer agenten voor 
lange tijd uitvallen, dit kan leiden tot het in gevaar 
brengen van de dienstverlening en bijgevolg ieders 
veiligheid.
Omgekeerd mogen we ook van onze politiemensen 
verwachten dat zij zich houden aan de regels en de 
deontologie die bij het politieambt horen.
Als lid van het Comité P kijken we dus ook hoe 
toestanden zoals de zaak-Chovanec in de toekomst 
kunnen vermeden worden.

EERSTE WETSVOORSTEL
Een eerste wetsvoorstel werd ingediend. Het is een 
aanvulling op de wet van 5 augustus 1992 op het 
politieambt om teruggevonden en in beslag 
genomen voorwerpen kenbaar te kunnen maken 
aan het publiek. 
De verzuchting van de mensen die het slachtoªer 
zijn van een diefstal bestaat in de eerste plaats uit 
het terugvinden van het gestolen voorwerp. 
Dat loopt vaak mis. Vooreerst kunnen we er niet 
onderuit dat de ophelderingsgraad van diefstal vrij 
laag is. De politie werkt vandaag vooral dadergericht. 
Maar zelfs indien gestolen voorwerpen teruggevon-
den of in beslag genomen worden, komen die, spijts 
de inspanningen van de politiediensten, niet nood-
zakelijk opnieuw terecht bij de rechtmatige eigenaars. 
Getuige daarvan de vele openbare verkopingen van 
dergelijke voorwerpen. Daarom wil ik met dit voorstel 
een geïnformatiseerd databestand realiseren dat de 
slachtoªers van diefstal alvast de kans geeft om zelf 
op regelmatige tijdstippen na te gaan of de 
ontvreemde voorwerpen teruggevonden zijn en 
deze in voorkomend geval op te eisen.

KUNSTGRASVELDEN
Mijn stokpaardje!
In het Vlaams Parlement had ik me al als enige 
volksvertegenwoordiger enorm verdiept in de 
gevolgen voor de gezondheid en het milieu wanneer 
een kunstgrasveld wordt ingestrooid met rubber-
granulaat. Dat zijn versnipperde autobanden. 
Er begint stilaan toch het één en ander in de juiste 
richting te evolueren op Europees niveau. Ook nu in 
het federaal parlement probeer ik zowel de minister 
van Volksgezondheid als die van Klimaat, Milieu en 
Duurzame Ontwikkeling bewust te maken om wijze 
stappen daarin te zetten.

CYBERCRIME
Naast alle problemen die de coronacrisis in de 
gezondheidszorg en de economie veroorzaakt, volgt 
er in de slipstream een zorgwekkend neveneªect: 
cybercrime. Oplichting via internet of inbraak in een 
pc of smartphone staan in de top drie van misdrijven 
waarvan burgers het slachtoªer zijn. Door de lock-
down surfen mensen vandaag nog meer op het 
internet. De toename van criminele feiten via het 
internet, swingt zodanig de pan uit dat politiediensten 
aan de alarmbel trokken.
Er is nood aan een nationale preventiecampagne. 
Het voorstel dat ik aan de minister van Binnenlandse 
Zaken wilde doen, is doorverwezen naar de premier. 
Benieuwd wat hij me binnenkort zal antwoorden.

HEROPENING NIET-
ESSENTIËLE WINKELS
Het is in deze periode van Covid-19 
ook niet evident om fysiek parlementair 
werk te verrichten. Veel verloopt op dit 
moment digitaal. In het halfrond met 
de traditionele groene zetels mag onze 
partij naast de fractieleider slechts één 
ander parlementslid eªectief laten zitten 
tijdens de plenaire zitting op donderdag-
namiddag. Ik ben daar dus nog niet vaak 
fysiek aanwezig kunnen zijn, maar moet 
dan meevolgen via de computer. 
Op donderdag 3 december was mijn 
grote vuurdoop: die dag mocht ik mijn 
‘maiden speech’ geven over de 
organisatie en de veiligheid rond de 
heropening van de winkels. Je kan mijn 
vraag aan minister Verlinden herbekijken 
via onze website.

Als alles volgens plan verloopt zullen stad en OCMW 

in het voorjaar van 2022 samen verhuizen naar 

deze nieuwe campus.




